
VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  1(59) 
Utbildningsnämnden 

  2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________

Utdragsbestyrkande

Plats Folkets Hus, rum 1

Tid 09.00-15.15 

Ajournering 13.48-13.55 § 97 

Beslutande Jonny Kärkkäinen, ordförande (KD) 
Anna-Leena Danielsson (PA) 
Sara Eriksson (C) 
Ann-Louise Kubbelöv (F!) 
Viveka Abramsson (S) 
Kent-Roger Lindström (S) §§ 85-103 
Ulrica Johansson (S) 
Birgitta Ohlsson (S) 

Tjänstgörande ersättare Mona Johansson (M) ersätter Niklas Andersson (C) 
Joakim Sandqvist (S) ersätter Kent-Roger Lindström (S) §§ 82-84 

Ej tjänstgörande ersättare Emily Stighall (C) 
Stina Nordlöf (KD) §§ 82-96 
Rune Andersson (V) 

Övriga deltagande Christer Staaf, förvaltningschef 
Ingela Johansson, nämndsekreterare 
Andrea Larsson, förvaltningsekonom 

Fackliga representanter Inga fackliga representanter hade möjlighet att närvara vid dagens 
sammanträde. 

Utses att justera Ulrica Johansson (S) 

Underskrift  Sekreterare Ingela Johansson §§ 82-103 

Ordförande Jonny Kärkkäinen  

Justerare  Ulrica Johansson 

Se digitala underskrifter på sista sidan 

Dagens sammanträde avslutas med ett studiebesök på det nya elevhemsboendet, Strandvägen 4. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  2(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Innehållsförteckning
Försättsblad  1 
Innehållsförteckning  2 
Bevis om anslag 3 
§ 82 Upprop och val av justerare  4 
§ 83 Fastställande av dagordning  5 
§ 84 Delgivning av föreliggande protokoll 6 
§ 85 Redovisning av delegationsbeslut  7 
§ 86 Meddelanden  8 
§ 87 Regelbunden rapportering till Utbildningsnämnden  11 
§ 88 Information från förvaltningen 12 
§ 89 Internkontrollplan och måluppfyllelse 14 
§ 90 Delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2019  16 
§ 91 Revisionsrapport 2018 18 
§ 92 Digital agenda 2018-2022  22 
§ 93 Budget 2020  23 
§ 94 Skoldagens starttid  32 
§ 95 Öppna nämndssammanträden 34 
§ 96 Vidaredelegering av beslutanderätt från skolchef till rektor  37 
§ 97 Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 

längre och mer hållbart perspektiv  38 
§ 98 Attesträtter  54 
§ 99 Ansökan om inackorderingstillägg  55 
§ 100 Ansökan om inackorderingstillägg  56 
§ 101 Ansökan om att börja folkhögskola före 18 års ålder 57 
§ 102 Ansökan om ersättning av egenavgift för färdtjänsttaxa  58 
§ 103 Ansökan om ersättning av egenavgift för färdtjänsttaxa  59 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  3(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

BEVIS OM ANSLAG 

Justering har tillkännagivits genom anslag på Vilhelmina kommuns digitala anslagstavla. 

Myndighet Utbildningsnämnden §§ 82-103 

Sammanträdesdatum 2019-09-18 

Anslagsdatum 2019-09- 

Datum då anslag tas ner 2019-10- 

Förvaringsplats för protokollet Utbildningsförvaltningens kansli, Vilhelmina 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  4(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 82 Dnr 2019-005  006 
Upprop och val av justerare 

UBN 2019-09-18 § 82 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  efter genomfört upprop utse Ulrica Johansson (S) att justera dagens protokoll.  

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  5(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 83 Dnr 2019-006  006 
Fastställande av dagordning

Ärenden enligt tidigare utsänd föredragningslista. 

UBN 2019-09-18 § 83 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  fastställa dagordningen enligt tidigare utsänd föredragningslista. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  6(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 84 Dnr 2019-007  006 
Delgivning av föreliggande protokoll 

UBN AU protokoll 2019-08-21 §§ 72-82. 

UBN 2019-09-18 § 84 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  7(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 85  Dnr 2019-010  006 
Redovisning av delegationsbeslut 

Meddelas och läggs till handlingarna. 

DokID 10910 
1. Lena Olofsson 190605. Beslut om placering i särskild undervisningsgrupp. 

DokID 10911 
2. Lena Olofsson 190605. Beslut om placering i särskild undervisningsgrupp.  

DokID 11009 
3. Anders Blomgren, Hembergsskolan 190624. Delegering av betygsunderskrift i 

lovskola 2019. 

DokID 11135 
4. Kristin Söderberg 190703. Avtal om köp av tjänst som dagbarnvårdare i 

Grönfjäll.  

DokID 11149 
5. Utbildningsförvaltningen 190704. Yttranden mål 1411-19. 

DokID 11150 
6. Utbildningsförvaltningen 190704. Yttranden mål 1412-19. 

DokID 11151 
7. Utbildningsförvaltningen 190704. Yttranden mål 1409-19. 

UBN 2019-09-18 § 85 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  8(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 86 Dnr 2019-008  006 
Meddelanden 

Meddelas och läggs till handlingarna. 

DokID 10907 
1. Skolverket 190529. Statsbidrag för utbildning inom hälso- och sjukvården för 

2018. 

DokID 10913 
2. Skolverket 90605. Statsbidrag för regional yrkesinriktad vuxenutbildning – 

Yrkesförare för 2019. 

DokID 10915 
3. Skolinspektionen 190605. Beslut efter kvalitetsgranskning av skolors hantering 

av nationella prov vid Hembergsskolan i Vilhelmina kommun.  

DokID 10925 
4. Hembergsskolan 190529. Protokoll – Skyddsrond 190311. 

DokID 10926 
5. Eva Flodin 190604. Skyddsrond Malgovik skola 190604. 

DokID 10927 
6. Katarina Wikström 190603. Skyddsrond Förskolan Norrskenet 190527. 

DokID 10928 
7. Katarina Wikström 190603. Skyddsrond förskolan Vågen 190527.  

DokID 10929 
8. Katarina Wikström 190603. Skyddsrond förskolan Sagobacken 190527. 

DokID 10963 
9. Eva Flodin 190610. Skyddsrondsprotokoll Nästansjö skola och förskolan 

Tranan.  

DokID 10991 
10. Skolverket 190611. Statsbidrag för regional yrkesinriktad vuxenutbildning – 

Yrkesförare för 2019. 

DokID 10996 
11. Skolverket 190613. Statsbidrag till skolhuvudmän som inrättar karriärsteg för 

lärare för 2018/2019. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  9(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 86 (forts) Dnr 2019-008  006 
Meddelanden 

DokID 10997 
12. Skolverket 190613. Statsbidrag för höjda löner till lärare och vissa andra 

personalkategorier för 2018/2019. 

DokID 11047 
13. Kommunfullmäktige 190626. Protokoll 190617 § 69, Årsredovisning 2018. 

DokID 11128 
14. Sameskolstyrelsen 190701. Beslut om tilldelning av resurser för integrerad 

samisk undervisning läsåret 2019/2020 för Vilhelmina kommun. 

DokID 11179 
15. Skolverket 190715. Statsbidrag för hjälp med läxor eller annat skolarbete 

utanför ordinarie undervisningstid – Huvudmän för 2018. 

DokID 11182 
16. Polismyndigheten 190719. Kopia av polisanmälan.  

DokID 11183 
17. Polismyndigheten 190719. Kopia av polisanmälan.  

DokID 11196 
18. Niklas Andersson (C) 190820. Avsluta mina politiska uppdrag. 

DokID 11212 
19. Trafikenheten, Camilla Thellbro 190826. Resultatsammanställning från 

enkätundersökning vintern 2018-2019. 

DokID 11233 
20. Helene Engström, Hembergsskolan 190823. Utvärdering sommarskolan 2019 i 

matematik.  

DokID 11234 
21. Ekonomienheten, Andrea Larsson 190826. Fördelning av förskoleansvar fr o m 

hösten 2019. 

DokID 11252 
22. Personalenheten 190903. Lokalt kollektivavtal i Vilhelmina kommun enligt 

Bilaga 6.  

DokID 11194 
23. Elevhälsan 190816. Verksamhetsplan för elevhälsans medicinska insats, 

Vilhelmina kommun 2019/2020. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  10(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 86 (forts) Dnr 2019-008  006 
Meddelanden 

DokID 11195 
24. Elevhälsan 190816. Årsrapport, utvärdering av verksamhetsplan 2018-2019.  

UBN 2019-09-18 § 86 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  11(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolledare 
Utbildningsnämnden 

§ 87  Dnr 2019-009  609 
Regelbunden rapportering till Utbildningsnämnden 

UBN 2019-09-18 

Ankom 190611-190910 
Olycksfallsrapport, förskola 46 
Olycksfallsrapport, grundskola  1 
Olycksfallsrapport, fritidshem 2 
Olycksfallsrapport, gymnasieskola  0 

Tillbudsrapport, förskola  8 
Tillbudsrapport, grundskola  0 
Tillbudsrapport, fritidshem  0 
Tillbudsrapport, gymnasieskola  0 

Anmälan om kränkande behandling, förskola  16 
Anmälan om kränkande behandling, grundskola  37 
Anmälan om kränkande behandling, fritidshem  2 
Anmälan om kränkande behandling, gymnasieskola 0 

Arbetsmiljöhandbok, förskola 0 
Arbetsmiljöhandbok, grundskola  0 
Arbetsmiljöhandbok, fritidshem  0 
Arbetsmiljöhandbok, gymnasieskola 0 

Avvikelserapport inom skolhälsovården  6 

Klagomål på verksamhet  0 

Beslut om avstängning under en vecka, gymnasieskola  0 

Arbetsplatsolycka  0 

UBN 2019-06-12 § 76 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  12(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolledare 
Utbildningsnämnden 

§ 88  Dnr 2019-011  006 
Information från förvaltningen 

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf informerar om aktuella händelser i förvaltningen: 

Skolsinspektion 2019 
Inspektion av huvudman, Volgsjö skola F-3, Malgovik skola och Dikanäs skola 
pågår. 

Inspektion av PwC 
PwC har bokat samtal med ordförande och vice ordförande måndagen den 23/9. 

Metodkök 
Byggnationen av åtta metodkök i Folkets Hus lokaler påbörjades för två veckor 
sedan.  

Lärares arbetstid 
Ett nytt lokalt kollektivavtal, bilaga 6 har tagits fram i samarbete med lärarförbund-
en. Förvaltningen kommer inledningsbis att prova det nya avtalet på en mindre 
arbetsgrupp med utvärdering under april/maj 2020. 

Elevinformation 
Elever med hög och/eller ökad frånvaro delges nämnden. Åtgärder som vidtagits 
för att få eleverna tillbaka till skolan presenteras.  

En klass som har en elev med särskilda behov har förstärkts med en extra 
lärarresurs. 

Gymnasiesamarbete Region 10 (R10) 
Region 10:s påbörjade utredning om gymnasiesamverkan redovisas. Styrelsen och 
berörda skolschefer arbetar med frågan om gymnasieskolornas framtid i regionen. 
Nästa styrelsemöte är planerat till den 27/9 i Sorsele. 

Nya taxor och tillämpningsregler 
Ordförande Jonny Kärkkäinen sammanfattar tidigare tagna beslut i Utbildnings-
nämnden för höjda intäkter i barnomsorgen inom ramen för maxtaxa (Dnr 2018-
042).  

Skolchef Christer Staaf redogör för anledningarna till behovet av höjda intäkter och 
de inkörningsproblem med det nya arbetssättet i Tempus som förekommit fr o m 
190901. Skolchefen presenterar även när information om ändring av taxe- och 
tillämpningsregler gått ut till alla vårdnadshavare. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  13(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 88 (forts)  Dnr 2019-011  006 
Information från förvaltningen 

Mellanmål 
Ordförande Jonny Kärkkäinen informerar om inkommet mail från vårdnadshavare 
om kostnader för mellanmål på Volgsjö skola. 

UBN 2019-09-18 § 88 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  notera informationen.  

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  14(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolledare 
Utbildningsnämnden 
Skolchef 
Kommunfullmäktige 

§ 89 Dnr 2019-043  007 
Internkontrollplan och måluppfyllelse

AU 2019-03-27 
Förvaltningschef Christer Staaf informerar om den reviderade internkontrollplan 
som kompletterar årsrapporten för 2018. Revidering av hur rapportering ska ske till 
nämnden har skett. Inga avvikelser i internkontrollplanen för 2018 att rapportera. 

Arbetsutskottet diskuterar fördelen med att ändra förvaltningschefs titel till skolchef 
i och med genomförd skollagsändring den 1/7 2018. 

AU 2019-03-27 § 34 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 

UBN 2019-04-10 
Förvaltningschef Christer Staaf går igenom den uppdaterade internkontrollplanen 
som kompletterats med kostchef Anki Marklunds återrapportering av delegationer 
för 2018. Alla kontrollpunkter är nu gröna. 

UBN 2019-04-10 § 50 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  notera informationen. 

att  godkänna internkontrollplanen och överlämna den till Kommunfullmäktige 
tillsammans med årsrapporten för 2018. 

- - - - 

AU 2019-08-21 
Skolchef Christer Staaf presenterar en reviderad internkontrollplan som komplet-
terats med utbildningsplaner för introduktionsprogrammen. 

AU 2019-08-21 § 75 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  15(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 89 (forts) Dnr 2019-043  007 
Internkontrollplan och måluppfyllelse

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf informerar om genomförda kompletteringar i 
internkontrollplanen gällande ändringar av titlar och månadsrapporter. 

Utbildningsnämnden delges även gula markeringar i delårsrapporten under 
nämndsmålen för tillgänglighet och trygghet. 

UBN 2019-09-18 § 89 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  anta den reviderade internkontrollplanen, 

att  notera informationen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  16(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolledare 
Utbildningsnämnden 
Skolchef 
Ekonomi 
Kommunstyrelsen 

§ 90 Dnr 2019-0100 042 
Delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2019

Kommunens nämnder skall senast den 11 september 2019 lämna verksamhetsbe-
rättelse till Ekonomienheten för inarbetande i delårsrapporten. Verksamhetsbe-
rättelse skall behandlas i respektive nämnd. 

AU 2019-08-21 
Skolchef Christer Staaf presenterar Ekonomienhetens tidsplan för kommande 
delårsrapportering. 

Arbetsutskottet diskuterar förbrukade och kvarvarande medel för 2019. 

AU 2019-08-21 § 76 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 

UBN 2019-09-18 
Förvaltningsekonom Andrea Larsson presenterar delårsrapport t o m 31/8 2019. 

Utfall  
2018 

Budget 
2019 

Prognos 
2019 

Budget-
avvikelse 

Intäkter -57 109 -61 117 -52 814 8 303 
Personalkostnader 189 977 179 864 186 462 6 598 
Övriga kostander 103 444 98 811 99 177 366 
Nettokostnader 236 312 217 558 232825 15 267 

Budgetavvikelsen uppgår till -15 267 tkr. Orsaken till att intäkterna avviker från 
budget är att det i budget finns en allmän intäktsförväntan på 13 000 tkr samt bidrag 
för fritidshems- och lågstadiesatsningen på 2 900 tkr som inte realiserats. 
Personalkostnaderna är 6 598 tkr högre än budgeterat. 

Budgetavvikelserna per verksamhetsgren presenteras liksom budgetavvikelsen för 
intäkter, personalkostnader samt övriga kostnader var för sig mot prognos 2019.  

Skolchef Christer Staaf visar på jämförande statistik för kostnader från 2018. Kost-
naderna har jämförts mot Storumans och Lycksele kommun. Antalet elever per 
lärare presenteras också på enhetsnivå. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  17(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 90 (forts) Dnr 2019-0100 042 
Delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2019

UBN 2019-09-18 § 90 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  anta delårsrapporten som sin egen, 

att  överlämna delårsraporten till Kommunstyrelsen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  18(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kommunfullmäktige 
Skolchef 
Skolledare 
Ekonomi 

§ 91 Dnr 2019-087  007 
Revisionsrapport 2018

PwC har på uppdrag av kommunens förtroendevalda revisorer granskat kommun-
ens årsredovisning 2018. Uppdraget är en obligatorisk del av revisionsplanen för år 
2018.  

Syftet med granskningen är att ge kommunens revisorer ett underlag för sin bedöm-
ning av om årsredovisningen är upprättad i enlighet med lagens krav och god redo-
visningssed samt om resultatet är förenligt med de mål fullmäktige beslutat. 

Granskningen riktar anmärkning mot Utbildningsnämnden, Socialnämnden och 
Kommunstyrelsen för bristande styrning av ekonomin, bristande måluppfyllelse för 
ekonomin samt ohörsamhet till ekonomiska mål och riktlinjer fastlagda av 
Kommunfullmäktige och i kommunallag. 

I den fördjupade granskningen av Utbildningsnämnden noteras följande iakttag-
elser: 

• Nämnden har inte behandlat nämndens delårsredovisning per 180831. 
• När nämnden lämnat uppdrag till verksamheten har de i flertalet fall ställts till 

förvaltningschef.  
• Nämnden har under perioden inte utkrävt ansvar av dess chefer med 

anledning av redovisat ekonomiunderskott. 
• En brist i nämndens protokoll är att det inte preciseras vilka underlag som 

utgör grund för nämndens beslutsfattande. 

UBN 2019-06-12 
Förvaltningschef Christer Staaf går igenom revisionsrapporten, den fördjupade 
granskningen och de anmärkningar som framkommit. Vidare presenteras ett förslag 
till yttrande (DokID 10972) till Kommunfullmäktige. Nämnden gör en del 
redaktionella ändringar och tillägg gemensamt.  

UBN 2019-06-12 § 81 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  anta och överlämna yttrandet till Kommunfullmäktige enligt nedan: 

Yttrande från Utbildningsnämnden angående revisionsberättelsen för 2018 

De förutsättningar som fanns när budgetprocessen påbörjades och som låg till 
grund för besluten i budget 2018 förändrades radikalt i och med Migrationsverkets 
beslut om avveckling av boendet i Vilhelmina. Även om indikationer redan fanns i 
slutet av 2017 på att 2018 skulle bli ett svårt år att hålla budget så blev Migra- 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  19(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 91 (forts) Dnr 2019-087  007 
Revisionsrapport 2018 

tionsverkets beslut en allt för stor intäktsförlust att inhämta under 2018. I mitten av  

december 2017 fick vi information om att det fanns funderingar på avveckling från 
Migrationsverket och i mitten av februari var det verkställt. 

Det är alltså yttre faktorer som i hög grad opåräknat och med mycket korta varsel 
kommit att påverka utfallet för Utbildningsnämnden 2018.  

Nedan följer också beslut som Utbildningsnämnden vill framhålla som har tagits 
under budget 2018 ärendet samt i ärendet om delårsrapport per sista augusti 2018. 

Utbildningsnämnden har redan vid arbetsutskottet 2017-10-17 § 76, begärt en 
presidieöverläggning med kommunstyrelsen med anledning av den delårsrapport 
som presenterats per den sista augusti som visade att effekterna av den skulle 
påverka budget 2018 negativt. 

Vid Utbildningsnämndens sammanträde 2017-11-07 § 104, togs beslutet att 
konsekvensbereda en minskning av personalkostnaderna och att i första hand 
bereda en avveckling av assistenter. 

Båda dessa beslut menar utbildningsnämnden är tydliga besked och information till 
organisationen internt och försök att minska kostnader. 

Under våren 2018 förhandlades och verkställdes beslutet om avveckling av assi-
stenter. 

Vid Utbildningsnämndens arbetsutskotts sammanträde 2018-08-28 § 55, så redo-
visas ett prognostiserat underskott på 34 526 tkr som överlämnas till kommun-
styrelsen samtidigt som det tas beslut om följande för Utbildningsnämndens verk-
samheter för resten av 2018; 

- Alla korttidsvikariat ska noga övervägas av varje förskolechef/rektor. 
- Alla vikariat längre än två veckor ska diskuteras med förvaltningschef. 
- Endast påbörjade och planerade kurser/konferenser ska godkännas. 
- Inga nya resor med eller utan övernattning ska godkännas. 
- En allmän återhållsamhet ska råda. 

Sedan blev besluten vid Utbildningsnämndens sammanträde 2018-09-17 § 71 i 
ärendet om delårsrapport per den sista augusti följande; 

- att notera informationen, 
- att ställa sig bakom arbetsutskottets åtgärder, 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  20(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 91 (forts) Dnr 2019-087  007 
Revisionsrapport 2018

- att överlämna delårsbokslutet till Kommunstyrelsen, 
- att hos Kommunfullmäktige begära tilläggsanslag motsvarande 29 000 tkr. 

Utbildningsnämnden menar att med tanke på de yttre omständigheter som ej varit 
påverkningsbara, såsom Migrationsverkets nedläggning av boendet samt de utlov-
ade välfärdsmiljonerna som frös inne med anledning av den utdragna regerings-
bildningen, så har utbildningsnämnden vidtagit kraftfulla åtgärder redan i slutet av 
2017 och under 2018 som minskat kostnaderna under året.  

Internkontroll 
Utifrån det reglemente för intern kontroll som finns antaget av kommunfullmäktige, 
2013-04-22 § 11, så har Utbildningsnämnden upprättat en internkontrollplan som 
senast reviderades 2019-04-10 § 50 och som regelbundet återges enligt plan till 
utbildningsnämnden. Den följer också med som bilaga till årsrapporten. 

Mot bakgrund av styrningen i det av kommunfullmäktige beslutade dokumentet 
reglemente för intern kontroll så har utbildningsnämnden svårt att förstå den kritik 
som riktas mot Utbildningsnämnden vad gäller internkontroll och vill gärna bjuda 
in revisionen till dialog. 

Övrigt 
I revisionens fördjupade granskning så har revisionen granskningsiakttagelser att 
Utbildningsnämnden inte antagit internbudget för 2018 och det stämmer. Men det 
är åtgärdat efter fjolårets revisionsgranskning av 2017 så nu är en internbudget 
antagen av nämnden för 2019. 
Revisionen har också gjort notering om att nämnden inte behandlat nämndens del-
årsredovisning vilket är direkt felaktigt. Nämnden har ett eget ärende som heter 
Delårsrapport och den behandlades 2018-09-17. 
Under våren 2018 fick nämnden löpande information angående åtgärder som 
verkställdes i organisationen med anledning av Migrationsverkets avveckling av 
boendet. 
Utbildningsnämnden noterar också att revisionen inte besökt nämnden för dialog 
kring 2018 års bokslut. 

- - - - 

AU 2019-08-21 
Skolchef Christer Staaf sammanfattar tidigare inkomna revisionsberättelser, bilagor 
och rapporter från PwC med tillhörande granskningsiakttagelser och bedömningar.  
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  21(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 91 (forts) Dnr 2019-087  007 
Revisionsrapport 2018

AU 2019-08-21 § 78 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  uppdra till skolchef Christer Staaf att upprätta ett förslag till åtgärdsplan till 
nämnden den 18/9. 

- - - - 

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf presenterar ett förslag till åtgärdsplan. 

UBN 2019-09-18 § 91 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  notera informationen, 

att  fortsätta den ekonomiska uppföljningen enligt kommunens processplan om 
verksamhets- och ekonomistyrning samt med ekonomisk uppföljning vid varje 
sammanträde, månadsrapporter och delårsrapport i enlighet med nämndens intern-
kontrollplan. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  22(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolchef 
Skolledare 
Ekonomi 
Utbildningsnämnd 
IT-chef 

§ 92 Dnr 2019-095  601 
Digital agenda 2018-2022

I den digitala agendan sammanfattas de nationella kraven, Utbildningsnämndens 
lokala strategi och hur progressen i kommunen ser ut mot att nå målen. 

Denna uppgraderade Digitala agenda ersätter äldre Digitala agendor och inrikt-
ningsbeslut. 

Förslag till beslut: 
att  notera Agendans innehåll,  
att  uppdra till skolans IKT/digitaliseringsgrupp att fortsätta arbeta i enlighet med 
Agendan och som minst årligen återredovisa framsteg och problemområden knutet 
till den digitala transformationen. 

AU 2019-08-21 
Skolchef Christer Staaf föreslår att arbetsutskottet går på förslaget till beslut från 
IKT/digitalisringsgruppen. 

AU 2019-08-21 §  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  föreslå nämnden att notera Agendans innehåll, 

att  föreslå nämnden att uppdra till skolans IKT/digitaliseringsgrupp att fortsätta 
arbeta i enlighet med Agendan och som minst årligen återredovisa framsteg och 
problemområden knutet till den digitala transformationen. 

- - - - 

UBN 2019-09-18 § 92 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  notera Agendans innehåll, 

att uppdra till skolans IKT/digitaliseringsgrupp att fortsätta arbeta i enlighet med 
Agendan och som minst årligen återredovisa framsteg och problemområden knutet 
till den digitala transformationen. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  23(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolchef 
Skolledare 
Ekonomi 
Kommunfullmäktige 

§ 93 Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

AU 2019-02-27 
Förvaltningschef Christer Staaf inleder med att kort sammanfatta budgetbered-
ningarna sedan han tillträdde som förvaltningschef 2014 med visionen ”Lapplands 
bästa utbildningskommun” i samarbete med en utökad ledningsorganisation. Fram-
tidsplanerna visar på en effektivisering av den nuvarande ledningsorganisationen.  

Kommunstyrelsen fattade 190205 § 31 beslut om: 
att  uppdra till nämnderna att krympa kostnaderna för att vara i ram 2019 samt att 
vidtagna åtgärder rapporteras till Kommunstyrelsen. 

Personalkostnaderna uppgår till 65 % av bruttokostnadsbudgeten. De största 
posterna under övriga kostnader redovisas särskilt; kost, lokalkostnader och 
interkommunal ersättning (IKE) till fristående verksamheter. 

Förvaltningschefen informerar om det ordförandeuppdrag han fått om att bereda en 
minskning av nämndens personalkostnader med 10 %. 

Arbetsutskottet diskuterar åtgärder under 2020 med påverkan på 2019. 

Förvaltningsekonom Andrea Larsson presenterar kostnaderna för respektive 
program på gymnasieskolan grundat på IKE-beräkning och elevunderlag. 

AU 2019-02-27 § 23 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att fortsätta beredningen av 
personalneddragningar och minskning av förskoleavdelningar,  

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda en nedläggning av skolorna 
i Malgovik och Nästansjö, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda ett intagsstopp på 1-2 
program på Malgomajskolan, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att kontakta Storumans kommun för 
beredning av skolorna i Dikanäs och Slussfors. 

- - - -  
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  24(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

UBN 2019-03-20 
Förvaltningschef Christer Staaf presenterar upprättad ”Konsekvensberedning – 
Budget 2020 och eventuella åtgärder 2019” med tillhörande beräkningsunderlag.  

Besparingsförslagen i beredningen uppgår till totalt 18 840 tkr exklusive 
beredningen om Slussfors/Dikanäs för 2020. Vid uteblivna besparingsåtgärder 
beräknas underskottet för 2020 bli -17 678 tkr. 

Sara Eriksson (C) yrkar att kostnaderna för frukost på Hembergsskolan och 
Malgomajskolan bereds. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) yrkar att Kommunfullmäktige avvecklar 
skolan i Nästansjö fr o m hösten 2019.  

Koalitionen; Jonny Kärkkäinen (KD), Anna-Leena Danielsson (PA), Sara Eriksson 
(C), Ann-Louise Kubbelöv (F!) och Stina Nordlöf (KD) yrkar: 
att  besluta om personalneddragningar motsvarande 12 000 tkr enligt 
konsekvensberedningen, 
att  besluta om ytterligare personalneddragningar motsvarande 3 000 tkr och att 
detta sker i gymnasieskolan och förvaltningens ledningsorganisation, 
att  förslaget ”Slussfors/Dikanäs” bereds vidare, 
att  inriktningen barnprofil  på Vård och omsorgsprogrammet och  dataprofilen på 
El- och energiprogrammet avvecklas, 
att  två förskoleavdelningar avvecklas, 
att  öka intäkterna med 500 tkr inom förskolans verksamhet. 

18 240 tkr 

Socialdemokraterna; Viveka Abramsson, Kent-Roger Lindström, Ulrica Johansson 
och Birgitta Ohlsson yrkar: 
att  besluta om personalneddragningar motsvarande 12 000 tkr enligt 
konsekvensberedningen, 
att  två förskoleavdelningar avvecklas och att det är förskolan Täppans lokaler som 
sägs upp, 
att  inriktningen barnprofil  på Vård och omsorgsprogrammet och  dataprofilen på 
El- och energiprogrammet plockas bort från gymnasieutbudet, 
att  öka intäkterna med 500 tkr inom förskolans verksamhet, 
att  förslaget ”Slussfors/Dikanäs” bereds vidare, 
att  i förslaget ”Slussfors/Dikanäs” bereda in konsekvenser motsvarande 2 500 tkr. 
att  beslut om Nästansjö och Malgovik skolas framtid får avvakta Kommunfull-
mäktiges beslut utifrån lokalberedningens förslag. 

17 740 tkr 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  25(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

Mötet ajourneras 13.45-14.00 

Ordförande Jonny Kärkkäinen väljer efter ajourneringen att fråga på de yrkade 
förslagen vart och ett för sig. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer frågan om Utbildningsnämnden kan besluta 
enligt Sara Erikssons förslag och finner att så beslutas. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen yrkar att föreslå Kommunfullmäktige lägga ner 
skolan i Nästansjö fr o m hösten 2019. 

Vice ordförande Viveka Abramsson yrkar att beslut om Nästansjö och Malgovik 
skolas framtid får avvakta Kommunfullmäktiges beslut utifrån lokalberedningens 
förslag. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer förslagen mot varandra och finner att 
nämnden beslutar enligt ordförandes förslag. 

Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av nämnden: 

JA – ordförandes förslag 
NEJ – vice ordförandes förslag 

Voteringen utfaller med fyra (4) ja och fyra (4) nej. En (1) avstår vilket redovisas i 
tabellen nedan: 

Ja Nej Avstår 
Anna-Leena Danielsson (PA) X 
Sara Eriksson (C) X 
Ann-Louise Kubbelöv (F!) X 
Viveka Abramsson (S) X 
Kent-Roger Lindström (S) X 
Ulrica Johansson (S) X 
Birgitta Ohlsson (S) X 
Stina Nordlöf (KD) X 
Jonny Kärkkäinen (KD) X 

Enligt Kommunallagen har ordförande vid jämna röstetal utslagsröst varför 
Utbildningsnämnden beslutat enligt ordförandes förslag. 

Blank reservation lämnas av Socialdemokraterna; Viveka Abramsson, Kent-Roger 
Lindström, Ulrica Johansson och Birgitta Ohlsson. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  26(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

Ordförande Jonny Kärkkäinen yrkar att besluta om ytterligare personalneddrag-
ningar motsvarande 3 000 tkr och att detta sker i gymnasieskolan och förvaltning-
ens ledningsorganisation 

Ordförande Jonny Kärkkäinen finner att nämnden beslutar enligt ordförandes 
förslag. 

Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av nämnden: 

JA – ordförandes förslag 
NEJ – att inga ytterligare personalneddragningar ska ske 

Voteringen utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej vilket redovisas i tabellen nedan: 

Ja Nej Avstår 
Anna-Leena Danielsson (PA) X 
Sara Eriksson (C) X 
Ann-Louise Kubbelöv (F!) X 
Viveka Abramsson (S) X 
Kent-Roger Lindström (S) X 
Ulrica Johansson (S) X 
Birgitta Ohlsson (S) X 
Stina Nordlöf (KD) X 
Jonny Kärkkäinen (KD) X 

Utbildningsnämnden har därmed beslutat enligt ordförandes förslag. 

Blank reservation lämnas av Socialdemokraterna; Viveka Abramsson, Kent-Roger 
Lindström, Ulrica Johansson och Birgitta Ohlsson. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer frågan om Utbildningsnämnden kan besluta 
att avveckla två förskoleavdelningar samt att förskolan Täppans lokaler sägs upp fr 
o m den 31/3 och finner att så beslutas. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer frågan om Utbildningsnämnden kan besluta 
att avveckla inriktningen barnprofil på Vård- och omsorgsprogrammet samt data-
profilen på El- och energiprogrammet och finner att så belslutas. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer frågan om Utbildningsnämnden kan besluta 
att bereda förslaget ”Slussfors/Dikanäs” vidare och finner att så beslutas. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  27(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

Ordförande Jonny Kärkkäinen yrkar att en nedläggning av skolan i Dikanäs inte 
med säkerhet kommer att generera någon besparing under 2020. 

Vice ordförande Viveka Abramsson yrkar att en nedläggning av skolan i Dikanäs 
ger en besparing om 2 500 tkr under 2020. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer förslagen mot varandra och finner att 
nämnden beslutar enligt ordförandes förslag. 

Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av nämnden: 

JA – ordförandes förslag 
NEJ – vice ordförandes förslag 

Voteringen utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej vilket redovisas i tabellen nedan: 

Ja Nej Avstår 
Anna-Leena Danielsson (PA) X 
Sara Eriksson (C) X 
Ann-Louise Kubbelöv (F!) X 
Viveka Abramsson (S) X 
Kent-Roger Lindström (S) X 
Ulrica Johansson (S) X 
Birgitta Ohlsson (S) X 
Stina Nordlöf (KD) X 
Jonny Kärkkäinen (KD) X 

Utbildningsnämnden har därmed beslutat enligt ordförandes förslag. 

Blank reservation lämnas av Socialdemokraterna; Viveka Abramsson, Kent-Roger 
Lindström, Ulrica Johansson och Birgitta Ohlsson. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer frågan om Utbildningsnämnden kan besluta 
att öka intäkterna med 500 tkr inom förskolans verksamhet genom att använda 
schemalagd tid som underlag för debitering fr o m 2020 och finner att så beslutas. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer slutligen frågan om Utbildningsnämnden kan 
komplettera budgetärendet med följande tre beredningar och finner att så beslutas: 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  28(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

1.Grundsärskola 1-9 
2.Gymnasiesärskolans framtid 
3.Språkintroduktionsprogrammets framtid 

UBN 2019-03-20 § 33 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att kostnaderna för frukost på Hem-
bergsskolan och Malgomajskolan bereds, 

att  föreslå Kommunfullmäktige att avveckla Nästansjö skola till höstterminen 
2019, 

att  besluta om personalneddragningar motsvarande 12 000 tkr enligt konsekvens-
beredningen, 

att  besluta om ytterligare personalneddragningar motsvarande 3 000 tkr och att 
detta sker i gymnasieskolan och förvaltningens ledningsorganisation, 

att  avveckla två förskoleavdelningar och att det är förskolan Täppans lokaler som 
sägs upp fr om den 31/3, 

att  avveckla inriktningen barnprofil på Vård- och omsorgsprogrammet samt data-
profilen på El- och energiprogrammet, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda förslaget ”Slussfors/Dika-
näs” vidare, 

att  besluta om intäktsökning motsvarande 500 tkr inom förskolans verksamhet 
genom att använda schemalagd tid som underlag för debitering fr o m 2020, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda grundsärskola 1-9, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda gymnasiesärskolans fram-
tid, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda språkintroduktionspro-
grammets framtid. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  29(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

AU 2019-05-06 
Förvaltningschef Christer Staaf informerar om Kommunstyrelsens förslag till 
Kommunfullmäktige 190424 § 90: 
att  inte avveckla Nästansjö skola. 

Kommunstyrelsen har även fattat beslut om en budget i ram redan 2019. 

Arbetsutskottet konstaterar därmed att Utbildningsnämndens tidigare 
besparingsförslag för 2019 kan komma att minska med 2 000 tkr. 

I övrigt informerar Christer Staaf om pågående beredningar för grundsärskola, 
gymnasiesärskola och språkintroduktion. 

AU 2019-05-06 § 47 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 

UBN 2019-05-22 
Vice ordförande Viveka Abramsson uppmärksammar nämnden på att hennes 
yrkande i protokollet från 190320 § 33 (sid 15) blivit felaktigt återgett och vill 
därför att hennes ursprungsyrkande, ”att i förslaget ”Slussfors/Dikanäs” bereda in 
konsekvenser motsvarande 2 500 tkr” förs till dagens protokoll att utföra rättelse av 
detsamma. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer frågan om nämnden kan godkänna vice 
ordförande Viveka Abramssons begäran om förtydligande av tidigare beslut och 
finner att så beslutas. 

Förvaltningschef Christer Staaf presenterar sin beredning om gemensam grundsär-
skola 1-9. Sammanfattningsvis kan man se stora samordningsmöjligheter med 
eleven i centrum med start redan hösten 2019. 

UBN 2019-05-22 § 64 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  i förslaget ”Slussfors/Dikanäs” bereda in konsekvenser motsvarande 2 500 tkr, 

att  en grundsärskola 1-9 i Vilhelmina kommun inrättas, 

att  den nya organisationen för grundsärskolan träder i kraft inför höstterminen 
2019, 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  30(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

att  rektor för Volgsjö skola blir rektor för grundsärskolan 1-9. 

- - - - 

UBN 2019-06-12 
Biträdande rektor Sara Danielsson informerar om syftet med en utbildningsplan för 
Introduktionsprogrammet.  

Introduktionsprogrammet har idag 70 elever varav 20 st från andra kommuner. Alla 
elever har en individuell studieplan som bygger på utbildningsplanen vilken utgår 
från elevernas behov och förutsättningar.  

Förvaltningschef Christer Staaf presenterar ett förslag till utbildningsplan för 
Introduktionsprogrammet (DokID 10904). 

UBN 2019-06-12 § 80 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  notera informationen,  

att  anta upprättad utbildningsplan, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att komplettera internkontrollplanen 
med utbildningsplanen som kontrollmoment. 

- - - - 

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf sammanfattar revisorernas tidigare kritik. 

UBN 2019-09-18 § 93 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  utifrån Kommunfullmäktiges tidigare beslut om nämndens rambudget för 2020 
fatta beslut om Utbildningsnämndens internbudget enligt nedan: 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  31(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 93 (forts) Dnr 2019-033  041 
Budget 2020

att  uppdra till skolchef Christer Staaf att i budget 2020 och utifrån prognos 2019 
analysera kostnader och intäkter samt jämföra dessa med andra kommuner. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  32(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolledare 
Trafikenheten 
Ekonomi 
Skolchef 
Skoladministratörer 

§ 94 Dnr 2018-0180 608 
Skoldagens starttid

AU 2018-12-11 
Vice ordförande Viveka Abramsson sammanfattar anledningen till varför 
Vilhelminas skolor under en längre tid börjat kl 9.00.  

Förvaltningschef Christer Staaf informerar om den nya gymnasiereformen och 
utökade timplanen i grundskolan. Att börja skoldagen tidigare skulle underlätta 
planeringen för verksamheterna. 

AU 2018-12-11 § 98 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda ärendet vidare. 

- - - - 

AU 2019-05-06 
Förvaltningschef Christer Staaf informerar om planerna på att tidigarelägga skol-
dagens starttid på tätorten till 8.30. Trafikhandläggare Margaretha Löfgren har 
meddelat att bussarna från Dorotea och Åsele kan anpassas till den nya skolstarts-
tiden fr o m hösten 2020. 

AU 2019-05-06 § 49 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  notera informationen. 

- - - - 

UBN 2019-05-22 
Avgående trafiksamordnare Margaretha Löfgren har bjudits in till dagens samman-
träde för att informera om konsekvenserna av att tidigarelägga skolans starttid med 
30 min fr o m hösten 2020. I kommande upphandling kommer en samordning av 
busstrafiken att ske utifrån nya förutsättningar med utökad timplan, budget och 
miljö. Ändringen av skolans starttid kommer i de flesta fall inte att innebära någon 
kortare skoldag för eleverna. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  33(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 94 (forts) Dnr 2018-0180 608 
Skoldagens starttid

UBN 2019-05-22 § 65 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att konsekvensbereda ärendet till 
nämnden den 18/9 med avstämning på arbetsutskottet den 21/8. 

- - - - 

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf informerar om de nya direktiven och utökade timplaner 
varför skoldagens starttid behöver tidigareläggas. Upphandling om tidigarelagda 
skolskjutsar har initialt inletts. 

UBN 2019-09-18 § 94 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  tidigarelägga skoldagens starttid till 08.30 fr o m höstterminen 2020. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  34(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolchef 
Skolledare 
Utbildningsnämnden 

§ 95 Dnr 2018-0190 006 
Öppna nämndssammanträden

AU 2018-12-11 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. 

Förvaltningschef Christer Staaf informerar om förtroendemannaberedningens syn 
på öppna sammanträden: 

”Förtroendemannaberedningen har diskuterat för- och nackdelar med öppna 
sammanträden och har beslutat föreslå Kommunfullmäktige att Kommunstyrelsen 
och nämnderna vid specifika tillfällen har möjlighet att hålla öppna sammanträden. 
Någon generell föreskrift om detta föreslås alltså inte av beredningen.” 

AU 2018-12-11 § 106 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  utan eget yttrande överlämna ärendet till nämnden. 

- - - - 

UBN 2019-01-30 
Ordförande Jonny Kärkkäinen informerar om möjligheten till öppna nämnds-
sammanträden i nya Kommunallagen och i tidigare genomförd förtroendemanna-
beredning. 

Jonny Kärkkäinen föreslår ett pilotprojekt för öppna nämndssammanträden med 
efterföljande utvärdering för en ökad demokrati och insyn. 

Viveka Abramsson (S) yrkar avslag på ordförandes förslag om öppna nämnds-
sammanträden.  

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer förslagen mot varandra och finner att hans 
förslag om pilotprojekt vinner. 

UBN 2019-01-30 § 15 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda ärendet till nämnden den 
22/5. 

Viveka Abramsson (S), Kent-Roger Lindström (S), Ulrica Johansson (S) och 
Birgitta Ohlsson (S) lämnar blank reservation mot beslutet. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  35(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 95 (forts) Dnr 2018-0190 006 
Öppna nämndssammanträden

UBN 2019-05-22 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och sammanfattar förvaltningschef 
Christer Staaf presenterade beredning. 

Jonny Kärkkäinen yrkar på ett pilotprojekt med ett öppet sammanträde och 
efterfrågar ytterligare detaljer kring hur ett sådant möte skulle kunna gå till. 

Vice ordförande Viveka Abramsson yrkar på att avslå Jonny Kärkkäinens förslag. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer förslagen mot varandra och finner att hans 
förslag vinner. 

Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av nämnden: 

JA – Jonny Kärkkäinens förslag 
NEJ – Viveka Abramssons förslag 

Voteringen utfaller med sex (6) ja och två (2) nej vilket redovisas i tabellen nedan: 

Ja Nej Avstår 
Anna-Leena Danielsson (PA) X 
Sara Eriksson (C) X 
Ann-Louise Kubbelöv (F!) X 
Viveka Abramsson (S) X 
Mona Johansson (M) X 
Stina Nordlöf (KD) X 
Ewa Hed (S) X 
Jonny Kärkkäinen (KD) X 

Blank reservation lämnas av Socialdemokraterna; Viveka Abramsson och Ewa 
Hed. 

UBN 2019-05-22 § 70 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda ärendet vidare. 

- - - - 

UBN 2019-09-18 
Ordförande Jonny Kärkkäinen sammanfattar skolchef Christer Staafs beredning av 
ärendet. Skolchefens beredningsunderlag diskuteras djupgående av nämnden och  
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  36(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 95 (forts) Dnr 2018-0190 006 
Öppna nämndssammanträden

efter avslutade överläggningar yrkar ordförande följande: 

att  för närvarande inte genoföra ett pilotprojekt med öppna nämndssammanträden.  

UBN 2019-09-18 § 95 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  för närvarande inte genomföra ett pilotprojekt med öppna nämndssammanträd-
en. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  37(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolchef 
Skolledare 
Ekonomi 

§ 96 Dnr 2019-0110 002 
Vidaredelegering av beslutanderätt från skolchef till rektor

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf föredrar ärendet. 

UBN 2019-09-18 § 96 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  godkänna skolchefens utfärdade vidaredelegeringar. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  38(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Utbildningsnämnden 
Skolchef 
V b skolledare 
Tekniska enheten 
Kommunstyrelsen 
Kostenheten § 97 Dnr 2018-037  287 
Ekonomi Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 

längre och mer hållbart perspektiv

Kommunfullmäktige beslutade 180625 § 77: 
att  anta justerade beredningsdirektiv enligt följande: 

P1 Grundskolans elevutveckling ska bedömas i ett tioårigt perspektiv. 

P2 Beredningen ska vidare bedöma utvecklingen av de gymnasieprogram som 
för närvarande omfattas av gymnasieskolans verksamhet. Tillströmningen av 
elever till de olika programmen ska analyseras och bedömas av beredningen. Ett 
aktivt samråd ska ske med kommunerna i Region 10-området om önskade och 
behövliga utbildningar i ett flerårigt perspektiv. 

P3 Till följd av den analys som därigenom presenteras, lämna förslag på 
nödvändiga investeringar i lokaler och andra resurser och därvidlag också föreslå 
lämplig tidplan för hur föreslagna investeringar kan genomföras. Beredningen 
ska starta med en översyn av skolans lokaler på tätorten. Under oktober 2018 ska 
beredningen inleda en analys av upprustningsåtgärder av byskolorna.  

P4 Samtliga förslag som beredningen lämnar, ska åtföljas av i vart fall indikativa 
uppgifter om investeringarnas storlek samt därav följande driftskostnader.  

P5 Antalet ledamöter i beredningen förslå till sju med ersättare från vardra 
partigruppen. Två ledamöter föreslås från Kommunstyrelsen med 
Kommunstyrelsens ordförande som ordförande i beredningen och fem ledamöter 
från Utbildningsnämnden. 

P6 Beredningen har därutöver möjlighet att behandla uppkommande frågor som 
har relevans till uppdraget. 

P7 Nödvändiga sekretariatsresurser ska ställas till förfogande både från 
Kommunstyrelsen och Utbildningsnämnden. 

P8 Beredningens förslag ska lämnas till Kommunfullmäktige senast under 
december månad 2018. 

P9 För särskilda insatser i fråga om analyser och konsultationer anvisa 100 000 
kr ur det egna kapitalet. 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  39(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 97 (forts) Dnr 2018-037  287 
Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 
längre och mer hållbart perspektiv

att  utse följande ledamöter och ersättare i beredningen fram t o m 181015: 

Magnus Johansson (S), ordförande 
Viveka Abramsson (S) 
Rune Andersson (V) 
Annika Andersson (C) 
Katharina Hahlin (M) 
Jonny Kärkkäinen (KD) 
Anna-Leena Danielsson (PA) 

Mikael Österberg (S) ersätter ledamöter från (S) och (V) 
Olga Makarycheva (KD) ersätter ledamöter från (C), (M), (KD) och (PA). 

2018-08-22 
Förvaltningschef Christer Staaf inleder beredningen med att hälsa alla välkomna 
och därefter kort beskriva beredningsplaneringen. Rektorer för beredningens 
aktuella verksamheter har bjudits in till dagens sammanträde för att ge en bild av 
nuvarande brister och långsiktiga behov.  

Nästansjö skola 
Rektor tillika förskolechef Eva Flodin 

• Personalyta 
• Pedagogisk yta 
• Arbetsmiljöproblem 

Förskola 19 barn 
F-6 13 barn 

Malgovik skola 
Rektor Eva Flodin 

• Undermålig byggnad för Gläntan 
• Trasigt tak ovan slöjdsalen 

F-6 58 barn 

Volgsjö skola 
Biträdande rektor Anna Sjögren 
Rektor Sara Sjölund Bång 
Rektor Lena Olofsson 

• Lokalbrist 
• Trafiksituation 
• Om- och utbyggnation 
• Studiero 
• Morgondagens behov 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  40(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 97 (forts) Dnr 2018-037  287 
Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 
längre och mer hållbart perspektiv

F-6 367 barn 

Teknisk chef Jan-Ola Borg informerar om de arbetsmiljöåtgärder som 
genomförts i källaren på Volgsjö skola under 2018. 

Förvaltningschef Christer Staaf presenterar en kalkyl för olika förslag till om- 
och tillbyggnad av Volgsjö skola. Byggtiden beräknas till två år. 

Malgomajskolan 
Rektor Per Lindberg 

• Historia 
• Vision 
• Malgomajskolan 3 
• Malgomajskolan 4 
• Tidsplan 
• Tidigare beredda förslag 

Ettor 123 
Språkintroduktion 43 
Behörig personal teoretiska program 90 % 
Behörig personal yrkesprogram 70 % 

Leasingavtalet på modulerna vid Malgomajskolan går ut sommaren 2019. 

Förvaltningsekonom Andrea Larsson har till dagens sammanträde ombetts att ta 
fram uppgifter för antalet födda barn mellan 2000-2017. Förskolan har idag 262 
barn inskrivna. Elevantalet i grundskolan uppgår till 692. Gymnasieskolan har 
368 elever inklusive Språkintroduktion. Framtida elevunderlag för gymn-
asieskolan ser ut att dala. 

2018-08-22 § 02 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR 

att  fastställa följande sammanträdestider för beredningen: 

Fredagen den 21/9 kl 8.00-16.00 
Onsdagen den 26/9 kl 8.00-16.00 
Onsdagen den 10/10 kl 13.00-16.00 

att  för Nästansjö skola ta fram en kostnadskalkyl för en utbyggnad alternativt en 
modullösning,  

att  för Nästansjö skola se över det akuta personalrumsbehovet,  
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  41(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 97 (forts) Dnr 2018-037  287 
Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 
längre och mer hållbart perspektiv

att  för Malgovik skola bereda en ny- eller ombyggnation av skolans lokaler, 

att  för Volgsjö skola ta fram en tidsplan för en om- och nybyggnation, 

att  för Malgomajskolan ta fram för- och nackdelar med en om- eller 
nybyggnation,  

att  för alla verksamheter bereda vilka nuvarande kostnader som försvinner vid 
ovan nämnda ändringar, 

att  under nästa sammanträde besöka de lokaler som beredningen behandlar, 

att  bjuda in kostchef Anki Marklund till studiebesöket i Malgovik fredagen den 
21/9. 

- - - - 

2018-09-21 
Dagens sammanträde består av verksamhetsbesök och inspektion av lokalerna i 
Nästansjö och Malgovik, på Malgomajskolan 3 och 4 samt delar av Diös lokaler 
på Terminalgatan. 

Nästansjö skola  08.50-09.45  Eva Flodin, rektor 

Malgovik skola  10.15-11.15  Eva Flodin, rektor 
Anki Marklund, kostchef 

Malgomajskolan 3 13-05-13.45  Carola Bergh, biträdande rektor 

Malgomajskolan 4 13.50-14.20  Carola Bergh, biträdande rektor 

Diös  14.25-14.50  Carola Bergh, biträdande rektor 

2018-09-21 § 04 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR 

att  notera dagens verksamhetsbesök och lokalinspektioner.  

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  42(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 97 (forts) Dnr 2018-037  287 
Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 
längre och mer hållbart perspektiv

2018-09-26 
Dagens sammanträde inleds med verksamhetsbesök och inspektion av lokalerna 
på Hembergsskolan och Volgsjö skola.  

Hembergsskolan  08.00-08.45 Anders Blomgren, rektor 
Erika Tegström, biträdande rektor 

Volgsjö skola 09.25-10.20 Lena Olofsson, rektor 
Anna Sjögren, biträdande rektor 

Förvaltningschef Christer Staaf presenterar i samarbete med teknisk chef Jan-
Ola Borg ”Kalkyler och tidsplan för Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 
längre och mer hållbart perspektiv”.  

Nästansjö skola  
Total investeringskostnad  1 012 375 kr 
Årlig avskrivning  14 000 kr 

En modullösning skulle på sikt bli dyrare än en utbyggnad. 

Malgovik skola  
Total investeringskostnad  6 487 500 kr 
Årlig avskrivning  151 515 kr 

Att renovera Gläntan är inte ur en ekonomisk synpunkt hållbart ur ett längre 
perspektiv. 

Volgsjö skola 
Total investeringskostnad  25 950 000 kr 
Årlig avskrivning  606 061 kr 

Tidsplanen för Volgsjö skolas om- och tillbyggnad kan beräknas till 28 månader 
från ett beslut om medel för projektering. Om beslut tas i Kommunfullmäktige i 
december 2018 beräknas om- och tillbyggnaden vara klart till höstterminen 
2021. En mer exakt tidsplan kan tas fram först efter detaljprojektering 
tillsammans med skolans personal.  

Malgomajskolan 3 och 4 
Om- och tillbyggnad M4  59 296 250 kr 
Årlig avskrivning  820 000 kr 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  43(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 97 (forts) Dnr 2018-037  287 
Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 
längre och mer hållbart perspektiv

Ombyggnad av Diös lokaler 60 742 500 kr (exkl köp) 
Årlig avskrivning  840 000 kr 

Nybyggnation M3 och M4   94 006 250 kr 
Årlig avskrivning  1 300 000 kr 

Försäljning M4 ? 
Restvärde  3 634 581 kr 

Rivning M3  2 000 000 kr 
Restvärde M3 2 321 1509 kr 

Alternativ för Malgomajskolan är antingen en nybyggnation på M4:as område, 
en total nybyggnation på ny tomtmark eller en ombyggnation av externa lokaler. 
Vid en nybyggnation vid Malgomajskolan 4 tillkommer kostnader för eventuella 
ersättningslokaler under byggtiden.  

2018-09-26 § 06 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR 

att  notera dagens verksamhetsbesök och lokalinspektioner,  

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda konsekvenserna av en 
inflyttning av åk 4-6 från Nästansjö och Malgovik till Volgsjö skola, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda de ökade driftskost-
naderna vid en total om- och tillbyggnadsåtgärd enligt redovisningen ovan, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att bereda konsekvenserna av en 
nedläggning av Fordons- och transportprogrammet,  

- - - - 

2018-10-26 
Förvaltningschef Christer Staaf inleder dagens sammanträde med att redovisa de 
uppdrag som utdelades vid förra sammanträdet:  

• Linjetrafikkostnader mellan Malgovik/Vilhelmina och 
Nästansjö/Vilhelmina.  

• Personal- och lokalkostnader i Malgovik och Nästansjö.  
• Effekter och förutsättningar vid en flytt av årskurs 4-6 från Malgovik och 

Nästansjö. 
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• Beredning från rektorerna på Volgsjö skola vid en flytt av årskurserna 4-6 
från Malgovik och Nästansjö. 

• Uppdaterad redovisning av en om- och tillbyggnad av lokalerna som ingår 
i beredningen med totala investeringskostnader för byggnation och 
utökade driftskostnader: 

Total investering Nuv driftskostnad Ny driftskostnad 
/år  /år 

Malgovik skola 6 487 500 kr  150 000 kr  150 000 kr 
Nästansjö skola 1 012 375 kr  465 000 kr  488 000 kr 
Volgsjö skola 25 950 000 kr  3 200 000 kr  3 485 000 kr 

Malgomajskolan 3 och 4  Total investering 

Om- och tillbyggnad av M4  41 000 000 kr 
Ombyggnad Diös  42 000 000 kr 
Nybyggnation M3 och M4  65 000 000 kr 

Vid en om- och tillbyggnation av Malgomajskolan 4 eller ombyggnation av Diös 
görs bedömningen att driftskostnaderna blir lika. Detta har schablonberäknats 
utifrån samma typ av lokal och lika stor golvyta.  

Nuvarande driftskostnader M3  1 400 000 kr 
Nuvarande driftskostnader M4  450 000 k r 
Driftskostnader vid en nybyggnation 2 100 000 kr 

• Konsekvenser vid en nedläggning av Fordons- och transportprogrammet. 
• Antalet födda i Vilhelmina kommun 2000-2017. 
• Elevantal fördelat per verksamhet 2018/2019. 
• Statistiskt elevunderlag Malgomajskolan 2018-2027.  
• Genomgång av beredningsdirektiven P1-P4. 
• Utlokalisering av tätortsbarn till Malgovik och Nästansjö. 

Förvaltningschef Christer Staaf avslutar presentationen med att sammanfatta 
Utbildningsnämndens tidigare lokalberedningar som skickats vidare till 
Kommunstyrelsen. Vidare föreslår han att beredningsgruppen ser över lokalerna 
som ingår i beredningen var för sig och utifrån de olika förutsättningar som 
finns.  

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: 2A163983-E64A-49A4-A9A6-F759247F999E. Page 44 of 61.



VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  45(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

§ 97 (forts) Dnr 2018-037  287 
Kommunfullmäktigeberedning – Utbildningsnämndens lokalbehov ur ett 
längre och mer hållbart perspektiv

2018-10-26 § 08 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR 

att  uppdra till kommunchef Karl-Johan Ottosson att fortsätta förhandlingarna 
med Diös, 

att  uppdra till teknisk chef Jan-Ola Borg att bereda Malgomajskolan 3 och 4 
vidare, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att sammanställa en delrapport-
ering av beredningsunderlagen under P1-P9 i beredningsdirektiven, 

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att undersöka intresset för 
utlokalisering av tätortsbarn till byskolorna i Malgovik och Nästansjö, 

att  boka ett nytt beredningsmöte onsdagen den 14/11 kl 8.00-10.00.  

- - - - 

2018-11-14 
Förvaltningschef Christer Staaf inleder dagens sammanträde med att redovisa de 
uppdrag han fick vid förra mötet.  

En enkät för att undersöka intresset för utlokalisering av tätortsbarn till 
byskolorna kommer skickas ut efter nyår. 

Ett utkast till beredningsrapport presenteras utifrån respektive berednings-
direktiv; Barnantal, elevprognos för grundskola och gymnasium, behov av 
lokalinvesteringar, beredningens uppdrag, nämndsadministration, förslag till 
Kommunfullmäktige och beredningens budget. 

Beredningsgruppen föreslår en del redaktionella ändringar och tillägg till 
rapporten.  

Teknisk chef Jan-Ola Borg presenterar ett kompletterat förslag till om- och 
tillbyggnad av Malgomajskolan 4 för att även inrymma Malgomajskolan 3. 
Förslaget har inte detaljstuderats.  

Kommunchef Karl-Johan Ottosson redogör för inkommen offert för köp av 
Granberg 1:56 och 1:79. Beredningen avvaktar en mer detaljerad offert. Att köpa 
lokalerna av Diös skulle spara ca 2000 kr/m2 mot en nybyggnation. Tillträde 
beräknas till februari 2019. 
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2018-11-14 § 10 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR 

att  överlämna beredningens delrapport till Kommunfullmäktige,  

att  föreslå Kommunfullmäktige att anvisa 3 000 000 kr ur det egna kapitalet för 
projektering av en om- och tillbyggnad av Volgsjö skola, 

att  föreslå Kommunfullmäktige att fortsätta diskussionerna om ett köp av 
Grandberg 1:56 och 1:79, 

att  föreslå Kommunfullmäktige att uppdra till Utbildningsnämnden att 
ytterligare bereda skolorna i Malgovik och Nästansjö, 

att  uppdra till Kommunfullmäktige att fortsätta bereda en om- och tillbyggnad 
av Malgomajskolan 4 för att inrymma Malgomajskolan 3. 

- - - - 

AU 2019-01-30 
Förvaltningschef Christer Staaf och ordförande Jonny Kärkkäinen sammanfattar 
kort beredningens arbete och Kommunfullmäktiges beslut i ärendet. 

Kommunfullmäktige fattade 181210 § 122 beslut om: 
att  återremittera ärendet till Kommunstyrelsen med begäran om att 
Utbildningsnämnden ges formell möjlighet att yttra sig över beredningens förslag 
samt att Kommunstyrelsen därefter fattar beslut om beredningens förslag och vilka 
av dessa som ska bli föremål för fullmäktiges ställningstagande och beslut. 

Utbildningsnämnden har hanterat lokaler och dess problematik som finns, t ex 
arbetsmiljö, löpande och har sedan tidigare beslutat följande: 

UBN 2017-11-07 § 105 
att  överlämna ärendet till Kommunstyrelsen med bifall till förslaget om 
tillbyggnader av Volgsjö skolas befintliga skolbyggnad, nya ytskikt och en 
ombyggnad av befintlig paviljong. 

UBN au 2017-12-12 § 100 
att  överlämna ärendet till Kommunstyrelsen med begäran om en ombyggnation av 
Nästansjö skola. 
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Utbildningsnämnden har också haft flera presidieöverläggningar med 
Kommunstyrelsen angående Malgomajskolan 3:s status samt behov av nya lokaler. 

AU 2019-01-30 § 11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att  föreslå Utbildningsnämnden att föreslå Kommunstyrelsen att besluta enligt 
följande: 

att  i enlighet med tidigare beslut, UBN 2017-11-07 § 105, överlämna ärendet till 
Kommunstyrelsen med bifall till förslaget om tillbyggnader av Volgsjö skolas 
befintliga skolbyggnad, nya ytskikt och en ombyggnad av befintlig paviljong, 

att  föreslå Kommunstyrelsen att anvisa 3 000 tkr ur det egna kapitalet för 
projektering av en om- och tillbyggnad av Volgsjö skola, 

att  föreslå Kommunstyrelsen att uppdra till Utbildningsnämnden att ytterligare 
bereda skolorna i Malgovik och Nästansjö, 

att  till Kommunstyrelsen överlämna de tre alternativ som finns gällande 
lokalbehov för Malgomajskolan som diskuterats i Utbildningsnämnden och 
lokalberedningen: 

1.Köp av externa lokaler 
2.Förhyrning av externa lokaler 
3.Nybyggnation 

PARAGRAFEN FÖRKLARAS OMEDELBART JUSTERAD 

- - - - 

UBN 2019-01-30 
Förvaltningschef Christer Staaf och ordförande Jonny Kärkkäinen inleder med att 
kort sammanfatta beredningens arbete och Kommunfullmäktiges tidigare beslut i 
ärendet samt arbetsutskottets ställningstagande tidigare under dagen. 

Utbildningsnämnden poängterar det akuta behovet av åtgärder för Malgomajskolan 
3. 
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UBN 2019-01-30 § 18 
UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

att  föreslå Kommunstyrelsen besluta enligt följande: 

att  i enlighet med tidigare beslut, UBN 2017-11-07 § 105, överlämna ärendet till 
Kommunstyrelsen med bifall till förslaget om tillbyggnader av Volgsjö skolas 
befintliga skolbyggnad, nya ytskikt och en ombyggnad av befintlig paviljong, 

att  föreslå Kommunstyrelsen att anvisa 3 000 tkr ur det egna kapitalet för 
projektering av en om- och tillbyggnad av Volgsjö skola, 

att  föreslå Kommunstyrelsen att uppdra till Utbildningsnämnden att ytterligare 
bereda skolorna i Malgovik och Nästansjö, 

att  till Kommunstyrelsen överlämna de tre alternativ som finns gällande 
lokalbehov för Malgomajskolan som diskuterats i Utbildningsnämnden och 
lokalberedningen: 

1.Köp av externa lokaler 
2.Förhyrning av externa lokaler 
3.Nybyggnation 

- - - - 

2019-04-12 
Ordförande Annika Andersson inleder dagens sammanträde med att gå igenom 
tidigare beslut fattade av Kommunfullmäktige. 

Kommunfullmäktige 190225 § 7 
att  inte förvärva fastigheterna Granberg 1:76 och Granberg 1:59. 

Kommunfullmäktige 190225 § 16 
att  återremittera ärendet till beredningen med uppdrag att noga analysera 
beredningsdirektiven 1 och 2 samt ta punkt 6 under beaktande, 
att  ur det egna kapitalet anvisa 40 tkr för kompletterande utredningskostnader. 

Förvaltningschef Christer Staaf presenterar resultatet av den enkätundersökning 
som genomförts för att ta reda på hur många vårdnadshavare på tätorten som kan 
tänka sig låta sitt/sina barn gå i en byskola. Enkätundersökningen har skickats ut 
till alla vårdnadshavare som har barn från förskola upp till årskurs 5  
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på tätorten. 80 svar har inkommit. 23 st kan tänka sig att låta sitt/sina barn gå i 
en byskola. 

Malgovik skola 10 
Nästansjö skola  2 
Malgovik- och/eller Nästansjö skola 10 
Obesvarat skolval  1 

23 

Förvaltningschef Christer Staaf informerar om Region 10:s gemensamma 
sammanträde där man fredagen den 5/4 diskuterat gemensamma lösningar för att 
säkra framtida gymnasiestudier i inlandet till en rimlig interkommunal kostnad 
(IKE). Bildspelet från regionträffen presenteras.  

Förvaltningschef Christer Staaf och rektor Per Lindberg har inlett diskussioner 
med företrädare för Storumans kommun. Nästa träff är planerad till senare idag. 

Christer Staaf presenterar ett förslag till sammanfattande delrapport av 
lokalberedningen med utgångspunkt på de beslut som fattats av Kommun-
fullmäktige den 25/2 §§ 7 och 16. Förvaltningen föreslår att delrapporten 
kompletteras med material ur beredningen för Barn och unga. 

Viveka Abramsson (S) informerar kort om mötet i Nästansjö som på 
vårdnadshavarnas initiativ hölls torsdagen den 11/4. Ordförande Annika 
Andersson kompletterar redovisningen med sina reflektioner. 

Viveka Abramsson (S) yrkar på att teknisk chef Jan-Ola Borg uppdras att bereda 
möjligheten att lösa lokalfrågan inom befintliga byggander i Nästansjö.  

Ordförande Annika Andersson , Rune Andersson (V) och Anna-Leena 
Danielsson (PA) yrkar bifall till Viveka Abramssons förslag. 

Jonny Kärkkäinen (KD) yrkar avslag på Viveka Abramssons förslag. 

Ordförande Annika Andersson ställer förslagen mot varandra och finner att 
Viveka Abramssons förslag vinner 

2019-04-12 § 13 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR 

att  notera informationen, 
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att  uppdra till teknisk chef Jan-Ola Borg att undersöka möjligheten att hyra 
ytterligare lokaler av Diös, 

att  uppdra till teknisk chef Jan-Ola Borg bereda möjligheten att lösa lokalfrågan 
inom befintliga byggnader i Nästansjö, 

att  inte erbjuda skolskjuts från tätorten till byskolorna utifrån enkätundersök-
ningens resultat. 

att  uppdra till ordförande Annika Andersson att kalla till ett nytt berednings-
möte. 

- - - - 

2019-06-03 
Förvaltningschef Christer Staaf inleder dagens sammanträde med att gå igenom 
sin delrapport från 181114. Beredningsgruppen diskuterar kompletteringar och 
förslag till slutrapportens utseende och innehåll. Gruppen går igenom bered-
ningens fastställda direktiv vart och ett för sig. 

Punkt 1 
Komplettera med dagsaktuella siffror för elevunderlag. 

Punkt 2 
Christer Staaf informerar kort om Region 10s beredning angående länets fem 
gymnasieskolor. Deras framtid, elevunderlag och programutbud. Ett första utkast 
ska presenteras för regionstyrelsen den 19/6. 

Viveka Abramsson (S) informerar om ”Lapplands gymnasieförbund”. 

Komplettera med nya sökande till Malgomajskolan hösten 2019 samt det antal 
elever som sökt till Vilhelmina i första hand från andra orter i Sverige. 

Punkt 3 
Komplettera med budgetpåverkande kostnader. 

Uppdatera siffrorna för en ombyggnation av Nästansjö skola. Teknisk chef Jan-
Ola Borg presenterar ett ritningsförslag på ombyggnationen.  

Olga Makarycheva (KD) saknar möjligheter till ytterligare samnyttjande av 
lokaler mellan stadier i beredningen.  
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Viveka Abramsson (S) ställer frågan om att flytta in årskurs 6 från Malgovik och 
Nästansjö till Volgsjö skola utifrån språkvalsperspektivet? Liksom att frigöra 
slöjdsalen i Malgovik till annan verksamhet.  

Teknisk chef Jan-Ola Borg meddelar att Diös för tillfället har tomma lokaler och 
är beredd på att hyra ut vid behov. 

2019-06-03 § 16 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR 

att  notera informationen,  

att  uppdra till förvaltningschef Christer Staaf att till nästa sammanträde pres-
entera ett förslag till slutrapport som utöver delrapporten ska kompletteras med 
följande: 
- Dagsaktuella siffror för elevunderlag 
- Nya sökande till Malgomajskolan hösten 2019 
- Antal elever som sökt Malgomajskolan i första hand från andra orter i 

Sverige 
- Budgetpåverkande kostander 
- Nya siffror för en ombyggnation av skolan i Nästansjö 
- Möjligheter till ytterligare samnyttjande av lokaler mellan stadier 
- Flytta in årskurs 6 från Malgovik och Nästansjö till Volgsjö skola utifrån 

språkvalsperspektivet 
- Frigöra slöjdsalen i Malgovik till annan verksamhet 

att  fastställa nästa möte till måndagen den 26/8 kl 13.00-16.00. 

- - - - 

2019-08-26 
Skolchef Christer Staaf inleder dagens sammanträde med att kort sammanfatta 
ett förslag till slutrapport. En del redaktionella ändringar föreslås av bered-
ningsgruppen. Rapporten beräknas kunna antas av Kommunfullmäktige den 
21/10. 

Teknisk chef Jan-Ola Borg redovisar en översiktlig kalkyl över att flytta 
slöjdsalen i Malgovik till ”Gläntan” och därefter bygga om nuvarande slöjdlokal 
till ett nytt klassrum med två grupprum. Ombyggnationen beräknas kosta 1 000 
tkr. 
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Viveka Abramsson (S) lämnar följande synpunkter på slutrapporten utöver några 
mindre redaktionella förändringar: 

att  slutrapporten kompletteras med utredningen om skolskjutsar från tätorten till 
Nästansjö och Malgovik,  
att  resultatet kompletteras med siffror i bilaga, 
att  anslå 200 tkr för arbetsmiljöåtgärder vid Nästansjö skola, 
att  anslå 1 miljon för åtgärder vid Malgoviks skola, 
att  anslå medel för projektering av om- och tillbyggnad av Volgsjö skola, 
att  anslå medel för projektering av nybyggnation vid Malgomajskolan 4 för flytt av 
fordonsprogrammet från Malgomajskolan 3.  

Ordförande Annika Andersson redovisar anvisade investeringsmedel för 2019 
och 2020. 

Skolchef Christer Staaf informerar kort om SKLs fördelningsmodell och delger 
sina tankar kring lokalbehov och lärarbehörighet ur ett längre perspektiv: 

• Malgovik skola 
• Nästansjö skola 
• Volgsjö skola 
• Malgomajskolan 3 
• Malgomajskolan 4 
• Slussfors 

2019-08-26 § 19 
KOMMUNFULLMÄKTIGEBEREDNINGEN BESLUTAR FÖRESLÅ 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

att  notera slutrapporten, 

att  anslå 300 tkr till arbetsmiljöåtgärder på Nästansjö skola, 

att  anslå 3 000 tkr till en projektering för en om- och tillbyggnad av Volgsjö 
skola, 

att  uppdra till Kommunstyrelsen att hitta en alternativ lokal till Malgomajskolan 
3, 

att  uppdra till Kommunstyrelsen att göra en helhetsöversyn av Fö-6 (förskola t o 
m årskurs 6) i Malgovik, 
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att  entlediga lokalberedningens ledamöter och ersättare. 

- - - - 

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf presenterar förslaget till slutrapport. 

Ordförande Jonny Kärkkäinen sammanfattar kort lokalberedningens arbete och 
anledningen till beredningens förlängning.  

Vice ordförande Viveka Abramsson ger sina synpunkter på beredningsuppdraget 
från Kommunfullmäktige. 

Mötet ajourneras 13.48-13.55 

UBN 2019-09-18 § 97 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  ställa sig bakom lokalberedningens slutrapport, 

att  överlämna slutrapporten till Kommunstyrelsen. 

- - - - 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Skolchef 
Skolledare 
Ekonomi 
Kommunstyrelsen 

§ 98 Dnr 2019-091  002 
Attesträtter

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf föredrar ärendet. 

UBN 2019-09-18 § 98 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  bevilja attesträtter enligt nedan: 

- - - - 
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Sökande 
Malgomajskolan 
Ekonomi 

§ 99 Dnr 2019-0113 606 
Ansökan om inackorderingstillägg

Vårdnadshavare inkom 190829 med ansökan om inackorderingstillägg trots för litet 
avstånd in till tätorten.  

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf informerar om reglerna kring inackorderingstillägg samt 
föredrar ärendet. 

UBN 2019-09-18 § 99 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  bevilja ansökan om  inackorderingstillägg under läsåret 2019/2020 eller så 
länge eleven går kvar på skolan under denna period,  

att  ansökan om inackorderingstillägg kompletteras med läkarintyg om att särskilt 
behov föreligger innan utbetalning av inackorderingstillägg sker. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  56(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Sökande 
Malgomajskolan 
Ekonomi 

§ 100 Dnr 2019-0112 606 
Ansökan om inackorderingstillägg

Vårdnadshavare inkom 190829 med ansökan om inackorderingstillägg trots för litet 
avstånd in till tätorten.  

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf informerar om reglerna kring inackorderingstillägg samt 
föredrar ärendet. 

UBN 2019-09-18 § 100 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  bevilja ansökan om  inackorderingstillägg under läsåret 2019/2020 eller så 
länge eleven går kvar på skolan under denna period,  

att  ansökan om inackorderingstillägg kompletteras med läkarintyg om att särskilt 
behov föreligger innan utbetalning av inackorderingstillägg sker. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  57(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Sökande 
Vindelns folkhögskola 
Malgomajskolan 
Ekonomi 

§ 101 Dnr 2019-0111 606 
Ansökan om att börja folkhögskola före 18 års ålder

Vårdnadshavare inkom 190822 med ansökan om att dottern får börja på 
folkhögskola trots att hon inte fyllt 18 år. 

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf föredrar ärendet. 

UBN 2019-09-18 § 101 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  bevilja ansökan om att börja folkhögskola före 18 års ålder till en kostnad av 
35 000 kr för höstterminen 2019 eller så länge eleven går kvar på skolan under 
denna period. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  58(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Sökande 
Malgomajskolan 
Ekonomi 
Trafikenheten 

§ 102 Dnr 2019-0119 623 
Ansökan om ersättning av egenavgift för färdtjänsttaxa

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf föredrar ärendet. 

UBN 2019-09-18 § 102 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  uppdra till skolchef Christer Staaf att bereda ärendet vidare. 

- - - - 
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VILHELMINA KOMMUN  PROTOKOLL  59(59) 
Utbildningsnämnden 

2019-09-18 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Sökande 
Malgomajskolan 
Ekonomi 
Trafikenheten 

§ 103 Dnr 2019-0120 623 
Ansökan om ersättning av egenavgift för färdtjänsttaxa

UBN 2019-09-18 
Skolchef Christer Staaf föredrar ärendet. 

UBN 2019-09-18 § 103 
UTBILDNINGSNÄMNEN BESLUTAR 

att  uppdra till skolchef Christer Staaf att bereda ärendet vidare. 

- - - - 

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: 2A163983-E64A-49A4-A9A6-F759247F999E. Page 59 of 61.



VILHELMINA KOMMUN 
Utbildningsförvaltningen 
Utbildningsnämnden

______________________________________________________________________________________ 

Torget 6 0940-140 00 vxl 
912 81 Vilhelmina 0940-140 49 dir 

ubn@vilhelmina.se

Dagens sammanträde avslutas med ett studiebesök på det nya elevhemsboendet, Strandvägen 4. 

Närvarolista Sammanträdesdatum: 190918 
Sammanträdestid: 9.00-15.15 
Lunch: 11.30-12.30 
Kopia till Lönekontoret: 190919 

Utsedd justerare: Ulrica Johansson 

När-
varo 

Resa 
(km) 

Övriga noteringar 

Ordinarie ledamöter 
1 Jonny Kärkkäinen, ordförande KD X 70  
2 Anna-Leena Danielsson, 2e vice ordf PA X 90  
3 Niklas Andersson C - 
4 Sara Eriksson C X 
5 Ann-Louise Kubbelöv F! X 
6 Viveka Abramsson, 1e vice ordf S X 
7 Kent-Roger Lindström S X §§ 85-103. Ankom 13.00 
8 Ulrica Johansson S X 
9 Birgitta Ohlsson S X 30  

Ersättare 
1 Emily Stighall C X 
2 Maria Lundqvist PA - 
3 Mona Johansson M X 30 Ers. N Andersson 
4 Mattias Nilsson C - 
5 Stina Nordlöf KD X 34 §§ 82-96. Frånvaro 13.30-14.30 
6 Robbin Mikaelsson S - 
7 Joakim Sandqvist S X 90 Ers. K-R Lindström §§ 82-84. Gick 14.30 

8 Ewa Hed S - 
9 Rune Andersson V X 180  

Personalföreträdare 
Sara Enebjörk, Lärarförbundet - 
Helen Eliasson, Kommunal - 

Övriga deltagare
Christer Staaf, förvaltningschef X 
Ingela Johansson, nämndsekreterare  X 
Andrea Larsson, förvaltningsekonom  X 
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